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Uw kenmerk 

- 

Programma 

Slimme en Groene Mobiliteit 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 20 december 2024, ingekomen op 20 december 2024, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1.  Heeft u kennisgenomen van het artikel van Omroep Brabant: “Rookvrije 
bushokjes was het  plan, slechts 3 gemeentes zijn klaar”? 
Antwoord: Ja, wij hebben hiervan kennisgenomen. 

 

2.  In juli van dit jaar heeft de PVV al statenvragen gesteld over het volgens 
ons onzinnige plan  van de provincie om alle bushaltes in Brabant 
zogenaamd rookvrij te maken door het  plaatsen van een symbolische 
stoeptegel. Kosten: Max. 400.000 Euro. Bent u het met ons  eens dat het 
inderdaad weggegooid geld is nu blijkt dat slechts in 3 gemeenten de 
bushaltes  ‘rookvrij’ zijn? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, deze mening delen wij niet. De reden waarom ‘slechts’ drie 
gemeenten rookvrije haltes hebben, is omdat zij dit eerder al zelf hebben 

opgepakt. Doordat de inventarisatie bij de overige 53 gemeenten tijd heeft 

gekost en door de aanbestedingsregels duurt het proces om in een groot 

aantal Brabantse gemeenten in een keer rookvrije bushaltes te creëren langer 

dan aanvankelijk gedacht. 
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3.  In de beantwoording van onze statenvragen van juli jl. zegt u dat u 55 
gemeenten  toestemming heeft gevraagd om zo’n stoeptegel te plaatsen en 
dat ongeveer de helft een  positieve reactie had gegeven. Nu blijkt dat er 18 
gemeenten om verschillende redenen (nog)  niet meedoen. De gemeente 
Helmond ziet er zelfs helemaal geen heil in. Waarom heeft u dit  project dan 
tóch doorgezet terwijl er zo weinig draagvlak is? 
Antwoord: Wij willen ons graag inzetten voor rookvrije haltes en gelukkig wil 

een grote meerderheid van de gemeenten in onze provincie daaraan 

meewerken. Wij hopen dat de 18 gemeenten later alsnog besluiten mee te 

doen in een eventuele tweede ronde. 

 

4.  U zegt dat er vóór volgende zomer 35 gemeenten bijkomen die hun 
bushaltes rookvrij  hebben gemaakt. Kunt u daar een keiharde garantie voor 
geven? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Deze 35 gemeenten hebben toegezegd te zullen meedoen aan 

het project en daarvoor loopt op dit moment het aanbestedingstraject. Eén 

van de eisen die is opgenomen in de aanbesteding is dat alle tegels geplaatst 

zijn vóór 1 juli 2025. Overigens beschouwen wij deze datum als streefdatum 

en ook overwegen we na de 1e tranche ook de overige 18 gemeenten de 

kans te geven rookvrije bushaltes te realiseren in 2e termijn. 

 

5.  Waarom wist u voor aanvang van dit project niet dat dit Europees 
aanbesteed moest  worden? Heeft u überhaupt contact gehad met de 
provincies Groningen, Drenthe en  Overijssel die zo’n soortgelijk project al 
hadden uitgevoerd? 
Antwoord: Wij hebben contact gehad met andere provincies via ons 

periodiek landelijk overleg. De genoemde provincies  hebben de uitvoering 

en financiering op andere manieren geregeld. Het was vooraf onduidelijk 

voor ons of deze opdracht als ‘levering’ of ‘werk’ werd beoordeeld. 

Daarvoor gelden immers verschillende aanbestedingsgrenzen.  

 

6. Er zou door de provincie maximaal 400.000 Euro vrijgemaakt worden 
voor dit project.  Hoeveel van dat bedrag is er nu al geïnvesteerd en hoeveel 
geld hebben andere gemeenten  tot nu toe betaald? 
Antwoord: Op dit moment is er zo’n € 5.500 uitgegeven en is er qua 

bijdrages van diverse gemeenten in totaal zo’n € 82.000 ontvangen. 

 

7.  Bent u bereid om dit project alsnog stop te zetten zodat het resterende 
belastinggeld voor  nuttigere zaken kan worden ingezet? Zo nee, waarom 
niet? 
Antwoord: Nee, daartoe zijn wij niet bereid. In het landelijk overleg met de 

staatssecretaris, de vervoerders en de vervoersautoriteiten is afgesproken dat 

op 1 juli 2025 alle bushaltes in Nederland een rookvrije zone zijn. Conform 

deze afspraak blijven we uitvoering geven aan dit project. Bovendien past dit 
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project bij onze ambitie dat de Brabanders in 2030 gemiddeld drie gezonde 

levensjaren erbij krijgen. 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

I.R.  Adema drs. G.H.E. Derks MPA 
 

 

 

 

 

 

(In verband met de Algemene verordening gegevensbescherming (AVG) is deze brief niet voorzien 

van een (digitale) handtekening) 


